
 

 

OBEC VELIKÁ VES 

Zápis z 11. zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves 

konaného dne 4. 11. 2015 od 18.30 hodin 
 

Přítomni:  

         členové zastupitelstva: Radek Frohlich, Miroslav Jaroš, Lenka Kučerová, Libor Lysák, Dana Pokorná, Věra 

Vorlová 

         ostatní: dle prezenční listiny přítomných, která je přílohou tohoto zápisu. 

Omluveni (členové zastupitelstva): Luboš Čuchal 
 

1) Úvod 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno v 18:30 hodin 

starostkou obce Lenkou Kučerovou (dále jako "předsedající"). Předsedající zasedání konstatovala, že 

zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v 

platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Veliká 

Ves zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 27. 10. 2015 do 4. 11. 2015. Současně 

byla zveřejněna na "elektronické úřední desce". Předsedající zasedání dále konstatovala, že přítomno je 6 

členů zastupitelstva.  Zastupitelstvo je tím usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Zápis z předešlého zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl v tištěné podobě připraven na obecním úřadě od 

11. 9. 2015 a nebyla k němu vznesena žádná námitka. 

Předsedající navrhla ověřovateli zápisu pana Libora Lysáka a pana Radka Frohlicha, zapisovatelem navrhla 

paní Olgu Hrdličkovou. 

Nebyl předložen jiný návrh. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje ověřovateli zápis pana Libora Lysáka a pana Radka Frohlicha. 

Hlasování: Pro:6 Proti:0  Zdržel:0 

Usnesení č. 1/11/2015 bylo přijato.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zapisovatelem paní Olgu Hrdličkovou. 

Hlasování: Pro:6   Proti:0   Zdržel:0 

Usnesení č. 2/11/2015 bylo přijato.   

 

3) Schválení programu 

Zastupitelé měli návrh programu k dispozici. 

Předsedající vyzvala přítomné zastupitele, aby se k programu vyjádřili. 

Pan Frohlich požádal o zařazení bodu: Vyjmutí pozemku par. č. 29/4 z honitby  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí se zařazením bodu „Vyjmutí pozemku par.č. 29/4 z honitby“ a 

zařazení tohoto bodu před body Informace a Diskuse. 

Hlasování: Pro:4 Proti:0    Zdržel:2 (Jaroš, Kučerová) 

Usnesení č. 3/11/2015 bylo přijato.   

 



 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje následující program jednání  

1) Zahájení 

2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Jmenování inventarizační komise 

5) Plán inventur 

6) Darovací smlouva mezi p. Lysákem, p. Machulou a obcí Veliká Ves 

7) Pronájem orné půdy 

8) Pronájem části budovy obecního úřadu společnosti Vodafone 

9) Žádost p. Lidické – pokácení stromů 

10) Zaměstnanec na veřejně prospěšné práce – Úřad práce 

11) Vyjmutí pozemku par. č. 29/4 z honitby  

12) Informace 

13) Diskuse 

Hlasování: Pro:6 Proti:0    Zdržel:0 

Usnesení č. 4/11/2015 bylo přijato. 

 

4) Jmenování inventarizační komise 

Předsedající informovala, že se blíží konec roku a s tím spojená inventarizace majetku obce. 

Předsedající navrhla jako předsedu inventarizační komise pana Lysáka a jako člena pana Mészároše a vyzvala 

přítomné zastupitele a občany zda nechce být někdo dalším členem komise. 

Po krátké diskusi byla navržena třetím členem komise paní Vlasta Havlíčková. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje inventarizační komisi ve složení předseda p. Libor Lysák, členové 

Benjamín Mészároš a Vlasta Havlíčková. 

Hlasování: Pro:6 Proti:0    Zdržel:0 

Usnesení č. 5/11/2015 bylo přijato. 

 

5) Plán inventur 

Ve smyslu zákonač.563/1991 Sb., o účetnictví vyhotovila starostka obce návrh plánu inventur za rok 2015.  

Plán inventur stanovuje mimo jiné termíny prováděné inventury, termín proškolení inventarizační komise. 

Jedná se inventarizaci veškerého majetku obce. 

Plán inventur tvoří přílohu č. 3 zápisu ze zasedání. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje plán inventur k provedení řádné inventarizace majetku a závazků 

obce Veliká Ves za rok 2015. 

Hlasování: Pro:6   Proti:0   Zdržel:0  

Usnesení č. 6/11/2015 bylo přijato. 

 

6) Darovací smlouva mezi p. Lysákem, p. Machulou a obcí Veliká Ves 

Dárci pan Lysák a pan Machula touto smlouvou darují obci finanční dar ve výši 490.000,- Kč.  

Dar dle smlouvy bude na účet obce převeden do 14-ti dnů po podpisu smlouvy a bude použit za účelem 

uspokojování potřeb občanů obce a péče o životní prostředí na území obce. 

Předsedající vyzvala přítomné, aby se k projednávanému bodu vyjádřili.        
 



 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje darovací smlouvu mezi dárci p. Liborem Lysákem bytem Veliká 

Ves 3, panem Vlastislavem Machulou bytem Hlavní 87, Hanušovice a obdarovanou Obcí Veliká Ves a 

pověřuje starostku obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování: Pro:5  Proti:0   Zdržel:1 

Usnesení č. 7/11/2015 bylo přijato. 

 

7) Pronájem orné půdy 

Již na zasedání dne 19. 8. 2015 byl řešen pronájem orné půdy. Byli osloveni zemědělci, kteří obhospodařují 

půdu na obecních pozemcích. Nyní můžeme přistoupit k dalšímu kroku a tím je odhlasovat o zveřejnění 

záměru propachtování pozemků s ornou půdou. 

Předsedající vyzvala přítomné, aby se k projednávanému bodu vyjádřili. 

Po krátké diskusi, která se týkala převážně ceny, za kterou je obvyklé půdu propachtovat a délky trvání 

pachtu, přešla předsedající k hlasování o návrhu.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zveřejnění záměru obce Veliká Ves propachtovat pozemky s ornou 

půdou ve vlastnictví obce za účelem provozování zemědělské rostlinné výroby. 

Hlasování: Pro:6   Proti:0  Zdržel:0 

Usnesení č. 8/11/2015 bylo přijato. 

 

8) Pronájem části budovy obecního úřadu společnosti Vodafone 

Společnost Vodafone se na obec Veliká Ves obrátila s návrhem pronájmu části střechy a půdy budovy 

obecního úřadu. Uvedená budova je svou polohou a výškou vhodná k umístění zařízení elektronických 

komunikací. Konkrétně jde o umístění dvou antén na střechu budovy (jejich nadstřešní část je cca 4m) a 

umístění technologických kabinetů a jejich příslušenství na půdě budovy.  

Nyní se jedná jen o návrhu půdu a střechu OÚ pronajmout. Podmínky pronájmu budou v případě schválení 

záměru pronájmu dále upřesněny ve smlouvě, která se bude také schvalovat. 

Předsedající vyzvala přítomné, aby se k projednávanému bodu vyjádřili. 

Po diskusi, která se týkala především podmínek smlouvy, přešla předsedající k hlasování o návrhu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zveřejnění záměru pronájmu části střechy a půdy budovy 
obecního úřadu Veliká Ves za účelem umístění zařízení elektronických komunikací. 
Hlasování: Pro:5 Proti:0  Zdržel:1 (Jaroš) 

Usnesení č. 9/11/2015 bylo přijato. 

 

9) Žádost p. Lidické – pokácení stromů 

Paní Ludmila Lidická požádala o pokácení tří akátů před jejím domem.  

Stromy rostou na pozemku obce. Jako důvod v žádosti uvedla prorůstající kořeny pod zdí, obavy z pádu 

stromů na dům a také každoroční nepořádek na jejím pozemku z opadávání listů. 

Předsedající navrhla, aby stromy prohlédl arborista a na základě jím vydaného posudku bylo rozhodnuto, jak 

se se stromy dále naloží. O žádosti paní Lidické zastupitelé rozhodnou ihned po obdržení zprávy arboristy. 

Po krátké diskusi, která se týkala i jiných stromů přešla předsedající k hlasování o návrhu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves bere na vědomí žádost paní Lidické na pokácení tří akátů. 

Hlasování: Pro:6   Proti:0  Zdržel:0 

Usnesení č. 10/11/2015 bylo přijato. 

 



 

 

10) Zaměstnanec na veřejně prospěšné práce – Úřad práce 

Zaměstnání uchazečů o zaměstnání je podporováno Evropskou unií z Operačního programu Zaměstnanost. 

Příspěvek na takového zaměstnance je 15.000 Kč/měsíc. 

Mzdové náklady obce na zaměstnance se pohybují mezi 15-16 tisíci měsíčně.  

Zaměstnanec je zaměstnán na dobu určitou a to maximálně na 1 rok. 

Po krátké diskusi, přešla předsedající k hlasování o návrhu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí s podáním žádosti o příspěvek na vytvoření pracovní příležitosti 

v rámci veřejně prospěšných prací k umístění uchazečů o zaměstnání. 

Hlasování: Pro:6   Proti:0   Zdržel:0  

Usnesení č. 11/11/2015 bylo přijato. 

  

11) Vyjmutí pozemku par. č. 29/4 z honitby  

Předsedající předala slovo panu Frohlichovi, který o zařazení bodu požádal.  

Pan Frohlich uvedl, že nyní se pozemek par. č. 29/4 (rybník) nachází intravelánu obce a proto by bylo dobré 

vyjmout pozemek z honitby. Panu Frohlich dále uvedl, že není vhodné střílet na místě, kde se procházejí 

občané obce, je umístěno dětské hřiště a vede tudy cesta pro pěší na Korycany. 

Předsedající uvedla, že se přiklání k tomu, aby rybník nebyl vyjmut z honitby za předpokladu, že myslivci dají 

řádně vědět, kdy bude k lovu kachen docházet. To znamená, že myslivci zašlou na OÚ informaci s tím, kdy 

bude docházet k lovu kachen na místním rybníku, aby občané obce byli včas informováni. 

Dále občany informovala, o tom že těsně před zasedáním zastupitelstva obdržela zprávu od Honebního 

společenstva, že lov kachen bude probíhat ve středu 11. 11. 2015 od 16:00 hod do setmění. 

Mezi občany a zastupiteli proběhla diskuse, která vyústila k dohodě, že bude k dalšímu jednání o vyjmutí 

z honitby pozván zástupce myslivců.  

U tohoto bodu nebylo hlasováno. 

 

12) Informace 

12.1 Dotace: Obecní úřad obdržel zprávu z Krajského úřadu Středočeského kraje, že obci nebude poskytnuta 

dotace na výstavbu komunikace Za Humny. 

12.2 Kanalizace: Pan Jaroš seznámil přítomné s výsledky provedené kamerové zkoušky kanalizace v 

Kateřinkách a u kostela. Neprokázal se průsak spodní vody do kanalizačního řadu. Bylo zjištěno částečné 

ucpání kanalizace, které již bylo průplachem odstraněno. 

 

13) Diskuse 

13.1 Paní Nováková vznesla dotaz, kdy bude opravena překopaná komunikace pod kostelem. Předsedající 

informovala, že opravu by měli provést silničáři z Dolínku a plánována je v termínu kolem 15. 11. 2015. 

13.2 Pan Frohlich vznesl dotaz ohledně budovy školy. Jaký záměr má obec se školou. 

Zastupitelé pana Frohlicha informovali, že momentálně neprobíhají žádná jednání ohledně budovy a 

pozemku a vše zůstává nezměněno. Škola je bohužel ve špatném stavu a obec nyní nemá prostředky na 

opravu či demolici. Pokud se na situaci něco změní, budou občané včas informováni. 

13.3 Pan Frohlich dále požádal, aby bylo počítáno v rozpočtu obce s osvětlením komunikace par. č. 904/15. 

13.4 Pan Frohlich vyjádřil svou nespokojenost se zákazem kouření na sále v hospodě. Zastupitelé tento zákaz 

vydali z důvodu ponechání aspoň jedné místnosti pro nekuřáky a také s ohledem k využívání místnosti na 

akce pro děti. 
 

V rámci diskuse byly dále řešeny otázky ohledně financí, rybníka, atd. 

Nebyl učiněn žádný závěr. 



 

 

Předsedající ukončila jednání zastupitelstva ve 20:35 hodin. Poděkovala přítomným za účast. 

 

Zápis byl vyhotoven 9. 11. 2015 

 

Příloha zápisu č. 1 - Prezenční listina zastupitelů 

Příloha zápisu č. 2 - Prezenční listina hostů 

Příloha zápisu č. 3 – Plán inventur na rok 2015 

Příloha zápisu č. 4 – Darovací smlouva 

Příloha zápisu č. 5 - Souhrn usnesení ze zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného dne 9. 9. 2015 

 

 

Zapisovatel: Olga Hrdličková…………………….…..   

 

 

Ověřili:  Libor Lysák …………………….….. 

 

 

Radek Frohlich  …………………….…..   

 

 

Starostka: Lenka Kučerová …………………….….. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Příloha č.5  
zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného dne 4. 11. 2015 
 
 

Souhrn usnesení 
z 11. zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného dne 4. 11. 2015 

 
 

Usnesení č. 1/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje ověřovateli zápisu pana Libora Lysáka a pana Radka Frohlicha. 
 

Usnesení č. 2/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zapisovatelem paní Olgu Hrdličkovou. 
 

Usnesení č. 3/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí se zařazením bodu „Vyjmutí pozemku par.č. 29/4 z honitby“ a 

zařazení tohoto bodu před body Informace a Diskuse. 
 

Usnesení č. 4/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje následující program jednání  

1) Zahájení 

2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Jmenování inventurní komise 

5) Plán inventur 

6) Darovací smlouva mezi p. Lysákem, p. Machulou a obcí Veliká ves 

7) Pronájem orné půdy 

8) Pronájem části budovy obecního úřadu společnosti Vodafone 

9) Žádost p. Lidické – pokácení stromů 

10) Zaměstnanec na veřejně prospěšné práce – Úřad práce 

11) Vyjmutí pozemku par. č. 29/4 z honitby 

12) Informace 

13) Diskuse 
 

Usnesení č. 5/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje inventarizační komisi ve složení předseda p. Libor Lysák, členové 

Benjamín Mészároš a Vlasta Havlíčková. 
 

Usnesení č. 6/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje plán inventur k provedení řádné inventarizace majetku a závazků 

obce Veliká Ves za rok 2015. 
 

Usnesení č. 7/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje darovací smlouvu mezi dárci p. Liborem Lysákem bytem Veliká Ves 3, 

panem Vlastislavem Machulou bytem Hlavní 87, Hanušovice a obdarovanou Obcí Veliká Ves a pověřuje 

starostku obce podpisem této smlouvy. 
 

Usnesení č. 8/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zveřejnění záměru obce Veliká Ves propachtovat pozemky s ornou 
půdou ve vlastnictví obce za účelem provozování zemědělské rostlinné výroby. 
 

Usnesení č. 9/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zveřejnění záměru pronájmu části střechy a půdy budovy obecního 
úřadu Veliká Ves za účelem umístění zařízení elektronických komunikací. 
 



 

 

Usnesení č. 10/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves bere na vědomí žádost paní Lidické na pokácení tří akátů.  
 

Usnesení č. 11/11/2015 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves bere na vědomí podání žádosti o příspěvek na vytvoření pracovní příležitosti 

v rámci veřejně prospěšných prací k umístění uchazečů o zaměstnání. 

 

 

 
___________________     ___________________ 
Miroslav Jaroš      Lenka Kučerová 
místostarosta obce     starostka obce  


